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kuryr 18. září 2024

A je to tu znovu: Začíná šílenství Covid znovu?
infokuryr.cz/n/2024/09/18/a-je-to-tu-znovu-zacina-silenstvi-covid-znovu

Není to tak velkorysé: Poté, co byla údajně detekována nová
vlna Corona, vídeňský starosta Ludwig oznámil, že „v tuto
chvíli“ se nezvažuje žádný požadavek na novou masku. Panická
mašinérie včetně farmaceutické propagandy se však znovu
rozjíždí – jeden Vídeňan už prý leží na jednotce intenzivní péče.
Kvůli Covid-19 nebo jen s pozitivním testem? Necháš to
otevřené. Dagmar Häusler, předsedkyně federální strany MFG-
Rakousko, je tímto restartem strachu z Corony ohromena. a NR
nejlepší kandidát. Vidí zde výsledek přepracování, ke kterému
nikdy nedošlo.

Tisková zpráva MFG Austria:

Na základě klasického Rolanda Kaisera „Myslím, že to znovu
začíná!“, další pandemie Corona opět nabírá na rychlosti.
Povinné očkování, útoky na naše základní práva a svobody,
zavírání škol a zavádění požadavku na roušky bez vědeckého
základu – to vše by se mohlo ve stejné nebo podobné podobě
opakovat, pokud si správně interpretujete vznikající zprávy.

„KP.3.1.1“ je jméno nejmladšího člena rodiny koronavirů a nahrazuje
variantu „JN.1“. A samozřejmě podle RKI je tato varianta „ještě
nakažlivější“ než kterákoli z jejích předchůdkyň. „Zjevně se
cizokrajně znějící výrazy staly vzácnými, protože lidé nyní přešli na
zkratky. Nyní je stále velký potenciál pro mnoho dalších variant. V
určitém okamžiku jsme dospěli k variantě 08/15 – to alespoň
odpovídá nebezpečí toho, co se cítí jako sté koronové vlny,“
říká  LABg. Dagmar Häusler, BSc, MFG-Rakouská federální
strana předseda-zástupkyně. a NR nejlepší kandidát s ohledem
na nové zprávy vyvolávající strach, které kolují systémovými médii.

https://www.infokuryr.cz/n/2024/09/18/a-je-to-tu-znovu-zacina-silenstvi-covid-znovu/
https://www.oe24.at/coronavirus/corona-ist-zurueck-erster-wiener-auf-intensivstation/606185562
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„Corona je zpět – je to výsledek skutečného zpracování, které
nebylo nikdy provedeno, a nevědomého použití diagnostických
nástrojů. Vítejte v nové „P(l)andemické vlně,“ říká  Dagmar
Häusler . Tato poslední vlna se již neurčuje pobytem v nemocnici,
ale monitorováním odpadních vod. Jak uklidňující, že vídeňský
starosta Ludwig v médiích oznámil, že „v tuto chvíli“ se neplánuje
zavést povinné roušky. „Expert“ vysvětluje deníku HEUTE: „Vlna
přichází, ale stále není možné říci, kdy přesně.“

Doporučení očkování proti koronaviru i přes prokázanou neúčinnost a
nebezpečnost!

V této souvislosti je vzrušující, že první dodávka nově schválených
korona vakcín pro nové varianty dorazila „včas“ v polovině července.
Celkem si Rakousko dosud objednalo 1,2 milionu plechovek. „Věci
by se samozřejmě měly také očkovat, a proto se na podzim
‚očkovací doporučení‘ objevují po celé republice jako houby po dešti,
a to i přes poznatky o prokázané neúčinnosti, ale i o nebezpečí této
injekce,“ říká  Dagmar. Häusler, zdůrazňující  nově vznikající
paniku.

Národní vakcinační výbor zřejmě ještě neobdržel děsivá čísla o
mnoha úmrtích, závažných srdečních chorobách a dalších
důsledcích očkování: Stejně jako v roce 2023 se všem lidem ve věku
dvanáct a více doporučuje, aby se nechali očkovat novými
vakcínami pro „nejlepší možné ochrana před vážnými nemocemi“.
„Očkování je bezpečné. „Proto moje výzva i letos zní: nechte se včas
očkovat,“ řekl ministr zdravotnictví Johannes Rauch ze strany
Zelených.  Dagmar Häusler :  „Jsem ohromená. Koronová injekce
není účinná ani bezpečná. Neposkytuje sterilní imunitu a nechrání
před infekcí nebo přenosem. Ze zveřejněných zápisů RKI vyplývá,
že tyto skutečnosti byly od počátku známy. Z důvodu zrychleného
schvalovacího procesu nebyly informace o dlouhodobých a pozdních
dopadech. Přesto bylo obyvatelstvu prodáno bezpečné a účinné
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očkování proti jejich lepšímu úsudku – nebezpečný, nebo dokonce
úmyslný omyl. Dnes je evidentní, že existuje mnoho poškození
způsobených vakcínami.“

„Proti jejich lepšímu úsudku bylo populaci prodáno bezpečné a účinné očkování –
nebezpečná nebo dokonce úmyslná chyba.“

LAbg. Dagmar Häusler

Dagmar Häusler:  „Namísto opětovného zavádění opatření bez
důkazů a škodlivých opatření požaduje MFG transparentní a poctivý
přezkum politiky Corona. Požadujeme mimoparlamentní vyšetřovací
výbor a trestní důsledky pro ty, kteří byli odpovědní za opatření bez
důkazů. Zdravotní politika musí být založena na faktech a ne na
strašácích a „odborných prohlášeních“, jako jsou ta od pana
Raucha.“

Závěr z  pohledu MFG  :

MFG striktně odmítá návrat ke Corona opatřením, jako jsou
povinné roušky, očkovací kampaně a karantény. Tato
opatření byla provedena bez jakýchkoli důkazů a způsobila
obrovské škody. Zveřejněné protokoly RKI ukazují, že pro
„startovací signál“ koronové paniky neexistovalo žádné
technické ospravedlnění. Prognóza úmrtnosti případů a
také komunikovaná v Rakousku byla a je značně přehnaná.
Masky nechrání před přenosem ani infekcí. Nesprávné
nošení roušek je naopak zdraví škodlivé: díky vlhkosti
vytváří ideální prostředí pro viry a škodliviny, které jsou při
nošení vdechovány.



4/4

Uzavírky byly nepřiměřené a bez důkazů zásahy do
základních práv lidí, aniž by byla kdy dostatečně prokázána
jejich účinnost. Uzamčení přineslo více utrpení než užitku.
Zápis z RKI ukazuje, že RKI 16. prosince 2020 zjistila, že
škody způsobené uzamčením jsou větší než jejich přínosy.
Dalo se dokonce očekávat zvýšení dětské úmrtnosti.
Doslova: „Následky uzamčení mají někdy vážnější důsledky
než samotný COVID.“

 
 


